

No. 40281

December 22, 2022

Le 22 décembre 2022

**BETWEEN:**

Alexander O. Balogun

Applicant

- and -

Harbhajan Singh Pandher

Respondent

JUDGMENT

The motions for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal and the reply are granted. The motion to join two Court of Appeal of Alberta files in a single application for leave to appeal is granted. The motion for a stay of execution is dismissed. The application for leave to appeal from the judgments of the Court of Appeal of Alberta (Edmonton), Number 2003-0131AC, 2021 ABCA 422, dated December 20, 2021 and 2022 ABCA 160,

**ENTRE :**

Alexander O. Balogun

Demandeur

- et -

Harbhajan Singh Pandher

Intimé

JUGEMENT

Les requêtes en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel et de la réplique sont accueillies. La requête pour joindre deux dossiers de la Cour d'appel de l'Alberta dans une seule demande d'autorisation d'appel est accueillie. La requête en sursis d'exécution est rejetée. La demande d'autorisation d'appel des arrêts de la Cour d'appel de l'Alberta (Edmonton), numéro 2003-0131AC, 2021 ABCA 422, daté du 20 décembre 2021 et 2022 ABCA 160, daté

No. 40281

dated May 4, 2022, is dismissed with costs  
to the respondent.

du 4 mai 2022, est rejetée avec dépens en  
faveur de l'intimé.

J.S.C.C.  
J.C.S.C.